
   Protokoll fört vid årsmöte med IF Murgrönan 

   fredagen 2 mars 2024 på Rondo i Klintehamn. 

 

Närvarande: 28 medlemmar + konsulent och assistent 

§ 1 Årsmötets öppnande och parentation 

Ordförande Stefan Bodin hälsade alla välkomna till årsmötet och öppnade  

mötet. Därefter tändes ljus för två medlemmar som avlidit sedan förra årsmö-

tet, Sven-Ove Jakobsson och Åke Torsson. En tyst minut hölls. 

 Innan förhandlingarna bjöds på smörgåstårta och dryck.  

§ 2 Mötets behöriga utlysande 

Mötet ansågs vara behörigt utlyst.  

§ 3 Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§ 4 Val av presidium 

Till ordförande för mötet valdes Aina Lindgren och till sekreterare Gunvor 

Malmros. 

§ 5 Justerare och rösträknare 

Till justerare och tillika rösträknare valdes Niklas Hjorter och Bengt Fredin. 

§ 6 Verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen föredrogs.  

 Antalet medlemmar var vid årsskiftet 110 betalande medlemmar varav 36 hade 
licens i Svenska Parasportförbundet.  

 Styrelsen har haft nio protokollförda möten.  
Träningarna har pågått hela året, ingen pandemi har hindrat. Vattengympa i 
Hemse.  
Många tävlingar har genomförts, i boccia, curling och bowling. Föreningen har 
varit representerad på SM i mattcurling i Falkenberg, SM i boccia i Uppsala och 
Falkenberg. I seriespelet 2023–24 deltar 12 lag.  

 Processarbete för att förbättra styrelsen har pågått under året under ledning av 
Mikael Persson RF SISU.  

 Lottförsäljning med fina hantverksvinster har skett på fyra marknader, Kräk-
lingbo, Hemse och Klintehamn.  

 En grillfest hölls på Högklint i september med musikunderhållning och fem-

kamp.  

 Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna.  



§ 7 Kassarapport 

Kassören Einar Jakobsson föredrog kassarapporten. Resultatet för 2023 visar 

minus 46 209 kr. Minusresultatet beror bl.a. på en förändring av varulagret, 

33 530 kr har tagits bort. Varulagret bestod av gamla kläder. Inkomsterna kom-

mer från Bingolotto, marknadslotterier, medlemsavgifter och aktivitetsbidrag. 

 Största utgiftssumman ligger på boccian, 90 833 kr, personalens resekostnader 

har kostat 22 175 kr och nya tävlingskläder har kostat 17 664 kr.  

 Kassarapporten godkändes och lades till handlingarna.  

§ 8 Revisionsberättelse 

Revisorn Aina Lindgren läste upp revisionsberättelsen. 

§ 9 Ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2023. 

§ 10 Ersättningar 
Ersättningen till styrelsen för telefon, dator, skrivare, papper m.m. beslutades 
att bli oförändrad, 10 000 kr, att fördela inom styrelsen.  

 Ersättning för bilresor är 25 kr/mil. Ersättning utgår till medlemmar för resor 

som gagnar föreningen.   

§ 11 Val av styrelse 

 Styrelsen består av 7 ledamöter, inga suppleanter. 
 

 Till ordförande på 1 år omvaldes Stefan Bodin. 

 Två styrelseledamöter omvaldes på 2 år, Einar Jakobsson och Petra Jakobsson. 

Lena Hjorter valdes till ny ledamot i styrelsen på 2 år  

Ett år kvar som styrelseledamöter har Gunvor Malmros, Agneta Falk och Åke Ja-

kobsson. 

§ 12 Val av revisorer 

Aina Lindgren och Gun Jakobsson omvaldes som revisorer för 1 år och Klas-Gö-

ran Jakobsson omvaldes som revisorssuppleant för 1 år.  

§ 13 Val av sektionsledare 1 år 

Signhild och Bengt Fredin Visby Boccia inne och ute Omval 

Göran Pettersson Visby Boccia inne och ute Omval 

Asta Jakobsson Visby Boccia inne och ute Omval 

Johnny Lundin Klinte Boccia inne och ute Omval 

Åke Jakobsson Hemse Boccia inne och ute Omval 

Daniel Pettersson Hemse Boccia inne och ute Omval 

 Klas-Göran Jakobsson Hemse Mattcurling  Nyval 

Daniel Pettersson Hemse Mattcurling  Omval 

Per Pettersson Visby Mattcurling  Nyval 

 Einar Jakobsson Stånga Bowling  Omval 



§ 14 Övriga uppdrag 

Utbildningsledare Eva Gustavsson Omval 

Tävlingsledare Klas-Göran Jakobsson Omval 

  Niklas Hjorter Nyval 

Ungdomsledare Daniel Pettersson Omval 

Presskontakt  Gunvor Malmros Omval 

  Niklas Hjorter Nyval 

Hemsidesansvarig Gunvor Malmros Omval 

  Petra Jakobsson Omval 

  Klas-Göran Jakobsson Omval 

Ledamot av PSG:s TK Klas-Göran Jakobsson Omval 

  Niklas Hjorter Nyval 

Suppleant PSG:s TK Daniel Pettersson Nyval 

Ombud till PSG:s årsmöte Omval av Bengt Fredin, Signhild Fredin och Agneta 

Falk, nyval av Stefan Bodin 

Suppleanter till  

PSG:s årsmöte Omval av Asta Jakobsson och Lena Hjorter 

Valberedning Asta Jakobsson, sammankallande och omval 

Eva Gustavsson, omval 

Glenn Axell, omval 

Niklas Hjorter, nyval 

Festkommitté Agneta Falk, sammankallande, Eva Gustavsson, Rune 

Malmros, Glenn Axell, omval av samtliga. Festkom-

mittén har rätt att delegera uppgifter till övriga med-

lemmar. 

Hedersmedlemmar Asta Jakobsson, Evert Larsson, Einar Jakobsson, Stina 

Larsson och Maj-Britt Jakobsson.  

§ 15 Verksamhetsplan för 2024 

 Verksamhetsplanen för år 2024 lästes upp och godkändes. Som tidigare skall 

föreningen bedriva idrottsverksamhet för personer med funktionsnedsättning 

av olika slag. Nya medlemmar skall värvas.  

 De nya bocciareglerna skall gälla. Lokala tävlingar, Km och Dm skall anordnas 

och föreningen skall skicka deltagare till SM i boccia och mattcurling om ekono-

min så tillåter. Vattengympan fortsätter i Hemse, varannan torsdag. 

 Sverigelotter och Bingolotter skall säljas, Bingolotter endast på prenumeration. 

”Sykällingarna” fortsätter att träffas och tillverka vinster till marknadslotteri-

erna.  

§ 16 Budget för 2024 

Styrelsens förslag till budget för 2024 godkändes. 



 

§ 17 Årsavgift för 2025 

 Årsavgiften för 2025 beslutades att bli oförändrad, 100 kr för enskild medlem 

och 400 kr för familj, bestående av 4 personer eller fler.  

§ 18 Motioner från styrelsen 

Inga motioner från styrelsen fanns att behandla. 

§ 19 Inkomna motioner 

Inga motioner från övriga medlemmar hade kommit in.  

§ 20 Övriga frågor och information 

 Ändrad dag för vattengympan i Hemse 

Einar meddelade att man får ändrad dag för vattengympan, torsdagar udda 

veckor kl. 16–17. 

 Förslag på tider för tävlingar 

DM boccia 2024, 8–9 juni 2024 

DM boccia 2025, 25–26 januari 2025 

Götalandsmästerskapen i curling 14-15 september 2024. Förslaget är att det 

skall hållas på Gotland, Södervärnshallen bokas. 

SM curling 2025, 5-6 april 2025 

 Ändrad träningstid i Klinte? 

Glenn hade önskemål om att träningstiden i Klinte skall flyttas fram en halv-

timme, han har svårt att hinna i tid. Det blir ingen ändring, Glenn får komma 

när han kan.  

 Kan träningen i Hemse flytta till Klinte eller tvärtom? 

Eftersom det inte är så många som tränar i Hemse just nu fanns ett förslag att 

Hemseborna åker till Klinte och tränar tillsammans med dem. Då behövs en 

större hall, den hall man har nu är redan för liten, och det kan vara svårt att 

boka en större. 

Ett annat förslag är att Klinteborna åker till Hemse, men då blir det svårt för 

Johnny att ta sig dit.  

Årsmötet överlämnade problemet till TK.  

 Fråga från festkommittén 

Agneta Falk, sammankallande i festkommittén undrade vad medlemmarna öns-

kar att festkommittén skall ordna. Ett förslag var en grillkväll vid Ekstakusten. 

Två grillfester på sommaren var ett annat önskemål.  

 Uppmaning från ordföranden 

Stefan uppmanade medlemmarna att uppföra sig på ett bra sätt på träningar 

och tävlingar. I IF Murgrönan är alla lika mycket värda.  

  



Kaptensbindlar 

Niklas Hjorter berättade att IF Murgrönan inte hade några kaptensbindlar med 

sig till Malmö open. Det finns kaptensbindlar inköpta och de skall ligga i spelväs-

korna.  

 Nya hedersmedlemmar 

Årsmötet beslutade att välja in Stina Larsson och Maj-Britt Jakobsson som he-

dersmedlemmar i föreningen.  

§ 21 Utdelning av medaljer och pokaler 

Klas-Göran Jakobsson och Aina Lindgren delade ut medaljer och pokaler till duk-

tiga segrare i de olika tävlingarna.  

§ 22 Avtackningar 

Johnny Lundin, Signhild och Bengt Fredin avtackades för sina insatser i styrelse 

och festkommitté och Aina Lindgren och Maj-Britt Jakobsson fick varsin tulpan-

bukett.  

§ 23 Avslutning 

Ordföranden avslutade årsmötet och påminde om att styrelsen skulle samlas till 

konstituerande möte direkt efter årsmötet.  

 

 

Vid protokollet   Mötesordförande 

 

………………………………………………………  ---------------------------------------------- 

Gunvor Malmros   Aina Lindgren 

 

Justerare    Justerare 

 

…………………………………………………….  …………………………………………………….. 

Niklas Hjorter   Bengt Fredin 

 

  

 

 

 

 



 

  

  

 

 

 

 

  

  

 


